
Fra: Tove Leiknes Eide <tove.eide@me.com> 
Sendt: 25. august 2016 16:39 
Til: Benjamin Stephen Hicks; Postmottak Lindås 
Kopi: Line Gjerstad Tjelflaat; Frode Eide 
Emne: Fwd: Sak 14/4517 - 16/20185 
 

Hei 

Venter fortsatt på svar fra dere ang. utsettelse av frist for innsendelse av søknad. Se mail under. 

Har heller ikke mottatt noe fra dere for å få innsyn i alle papirer på eiendommen vår. 

 

Mvh 

Tove Leiknes Eide 

 

 

Videresendt melding: 

Fra: Tove Leiknes Eide <Tove.Eide@uni.no> 

Dato: 4. august 2016 kl. 13.46.02 CEST 

Til: Tove Leiknes Eide <tove.eide@me.com> 

Emne: Re: Fwd: Sak 14/4517 - 16/20185 

Den 2016-07-25 11:34 skreiv Tove Leiknes Eide: 

 

Videresendt melding: 

Fra: Tove Leiknes  Eide <tove.eide@me.com> 

Dato: 25. juli 2016 kl. 11.30.22 CEST 

Til: benjamin.hicks@lindas.kommune.no, 

Siril.Sylta@lindas.kommune.no, 

postmottak@lindas.kommune.no 

Kopi: Frode Eide <frode.eide62@icloud.com> 

Emne: Sak 14/4517 - 16/20185 

Hei 

Viser til brev av 18.07.16 ang. Førehandsvarsel om 

pålegg om retting og tvangsmulkt . 

Dette brevet låg i postkassen vår då vi kom hjem fra 

den første ferieturen vår. Vi har  to uker ferie igjen 

men vi har i dag vært i kontakt med Multiconsult for 

å få hjelp i saken. Der var det også ferietid så det var 

ikke mulig å få hjelp før uke 32. Det er ingen ting vi 

ønsker mere enn å få denne saken ut av verden men 

må be om å få utsettelse av tidsfristen med f.eks. en 

måned, dvs. 01.10.16 dette p.g.a at vi mottar brevet 

midt i ferietiden. 
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I 2013 var vi i kontakt med H.Sandvik entreprenør 

der vi ba om hjelp til en søknad.  Dette resulterte i 

ingenting, bare en faktura fra Sandvik som vi måtte 

betale.  Vi har nå tatt kontakt med Multiconsult i 

Bergen i håp om at de kan hjelpe oss.  Dette er det 

samme firma som eigerne av Ikenberget 25A har 

hatt kontakt med så da håper vi, etter ferien å kunne 

få levert inn en søknad slik at eiere av Ikenberget 

25A kan bli fornøyd. 

Bra at kommunen tar tak i de mest trafikkfarlige 

sakene men vi føler fremdeles at vi blir urettferdig 

rammet. Det finst mange trafikkfarlige punkt rundt 

om i de kommunale feltene i kommunen men det 

kan virke tilfeldig hvem som blir rammet, da ut i fra 

hvem du har til nabo. Som sagt i tidligere 

korrespondanse overtok vi dette huset i april 2011 

og nabo i Ikenberget 25A tok tak i dette med det 

samme vi hadde flyttet inn. Nå har det også gått så 

lang tid at eierskifteforsikringen vår har gått ut. 

Vi ønsker å få denne saken ut av verden, ikke minst 

med å få klarhet i hvilke murer som står på vår 

eiendom eller på Ikenberget 25A sin eiendom. I 

nabovarsel fra Ikenberget 25 A sin sak kunne det for 

oss se ut som om muren som går mellom disse to 

eiendommene står på Ikenberget 25A sin eiendom, 

se 2013/347- 0-6645/2013, vedlegg D2. 

Det er noe vi ber om å få klarhet i, hvor nøyaktige 

grenser til vår 

eiendom går. 

Ønsker tilbakemelding om at dere har motatt denne 

mailen. 

Mvh 

Frode og Tove Eide 
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